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W N I O S E K 

dot. świerku „wchodzącego w budynek” ul. Wyzwolenia 6b 

 

 

 Wnoszę  o skierowanie prośby Mieszkańców bloku ul. Wyzwolenia 6b do Administracji 

celem rozważenia możliwości przycięcia gałęzi bądź , jeśli są  ku temu ustawowe przesłanki, 

usunię cia świerku znajdującego się  bardzo blisko budynku po lewej stronie patrząc od frontu. 

Jak mi wskazywano, zwracali się  w tej sprawie do spółdzielni, ale póki co problem nadal 

istnieje. Gałęzie "wchodzą  na ścianę ” powodując zacienienie jej  okien, tym samym wilgoć , 

ograniczony dostęp świata, zabrudzenie elewacji etc., a należ y nadmienić, iż  drzewo to jest 

sporych rozmiarów i został o posadzone w odległości 1 m od budynku. 

 Jeśli środki finansowe ww. podmiotu są  ograniczone, to moż e warto rozważyć  

wspólne działanie z Miastem, jak miał o to miejsce w sprawie np. zgłaszanej również  przeze 

mnie zniszczonej, z wieloma ubytkami nawierzchni przy pawilonie w ul. B. Kicińskiego, gdzie 

znajduje się  m.in. biblioteka miejska.  
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